



樂善堂小學

在得知我校獲頒香港健康學校獎勵計劃銀獎的一刻，全校師生及至校董、家長和校友均歡欣不已！這次的獎項將鼓勵學校繼續努力，實踐健康學校精神，永不放棄！

我校承諾堅持關愛、服務和信任孩子，決心為孩子們創造「愉愉快快學習，健健康康成長」全方位學習的「歡天喜地」。參加香港健康學校獎勵計劃便成為實現上述願景的重要途徑：六大範疇統涉了學校的全面發展，十大健康主題融結為我們的校本課程，十二個基本原則也就成為了我們實施健康學校的導向。

三年來，家校齊心，社區支持，我們的健康園丁把香港健康學校獎勵計劃的理念結合啟發潛能教育，進行了不少關顧「身」、「心」、「靈」護養生命的活動，現在可說是取得第一個成果，共享清甜的滋味。

健康果子得來不易，願作園丁，不停灌溉，為所有幼苗都獻出健康成長的土壤。



親子同心 喜獲滿分 運動日 Sports day

Lok Sin Tong Primary School

When we heard that our school had won a Silver Award in the Hong Kong Healthy Schools Award Scheme, all our teachers and students jumped for joy. The school board, parents and alumni cheered at our success. Not only do they want to share in our joy and honour, they also hope to encourage us to keep going, to persevere and realize our goals.

Our school believes strongly that we must love, serve and trust our children. We keep our promises: "Happy learning, healthy growing" and to create an "All-round Learning Paradise" for our valued kids. Joining the Scheme is the key to achieve our goals. The six major areas of this scheme have helped lead the holistic development of the school. The ten healthy themes have been integrated into our school-based curriculum and the twelve basic principles have oriented us towards a true healthy school.

For the past three years, with much support from the district, the parents have been working very closely with the school. Moreover our "health gardeners" have seeded "Invitational Education" into the school. Cultivating with activities to enrich their bodies, hearts, souls and minds, these little seedlings are now bearing fruit.

It is not easy to achieve this fruitful result. However, being the gardeners, we will keep on providing the best ground for the healthy cultivation of our much loved child seedlings.



「適」飲「適」食 我最有「營」 Healthy eating activities



主題教學 無限快樂 Project learning



愛是不保留 Community services



「適」飲「適」食 我最有「營」 Healthy eating activities